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Saborski zastupnik i predsjednik Županijske organizacija HDZ-a Varaždinske 

županije Anđelko Stričak, u Zastupničkom klubu VTV televizije naglasio je 

opravdavaju svaki glas građana. 

 

Zastupnik iz Varaždinske županije 111 puta govorio je za saborskom govornicom u 

mandatu. 

 

– Trebalo je opravdati slogan Vjerodostojno kojim smo prije 4 godine išli na izbore. 

Svaki glas i povjerenje građana treba opravdati. Svaki zastupnik osim određenih 

obaveza, a to je da dođeš na glasovanje, prisustvuješ sjednicama saborskih tijela, 

odbora, svoj tempo sam diktira, upravo iz tog razloga da opravdaš povjerenje 

građana, a povjerenje je danas teško steći, a lako izgubiti. Treba biti i aktivan, 



prezentirati, aktivirati prohtjeve i potrebe sredine iz koje dolaziš, a isto tako voditi 

brigu o troškovima. Ja sam tu našao neku sredinu – rekao je Stričak. 

 

– Kada govorimo o prošlom mandatu, nikad toliko izazova, samo ću neke nabrojati: 

Agrokor, 3. maj, Uljanik, Đuro Đaković, Petrokemija, dakle svi problemi gospodarstva 

koji su se godinama taložili su u prošlom mandatu doslovno eksplodirali. Sve je to 

trebalo sanirati i Vlada je to po meni riješila iznimno uspješno. Nakon toga pojavili su 

se izazovi koronavirusa koji je pogodio cijeli svijet. Uz to, nažalost, Hrvatsku je 

zadesio i potres. Uz to je stalno prisutna migrantska kriza. Uglavnom puno izazova i 

uz sve smo kao država i društvo prošli jako dobro. Da nije bilo korona krize, a prije 

toga smo svaku godinu završavali s proračunskim suficitom – rastom plaća, rastom 

mirovina. Svi bitni pokazatelji su bili u plusu, naglašavam uz sve ove izazove i 

prijetnje. Tako da mogu prošli mandat ocijeniti kao dobar i uspješan, a vjetar u leđa i 

za drugi mandat – dodao je. 

 

– Kad govorimo o području Varaždinske županije nikad toliko investicija. Oko 2 

milijarde kuna smo u prošlom mandatu uspjeli investicija zavrtjeti. Osim te 2 milijarde 

započete u prošlom mandatu planiram da ćemo i ovom minimalno toliko zavrtjeti – 

naglasio je Stričak. 

 

O pandemiji koronavirusa 

 

– Kada je virus prošle godine stigao do nas svi su bili u strahu i daleko više su se 

držali mjera nego danas. Turistička sezona je prošla odlično i sa tim jednim dobrim 

trendom mi smo dočekali jesen i normalno da je pažnja građana malo popustila i zato 

je eskalirala ta epidemija kod nas. Moj stav je da ravnatelj Opće bolnice Varaždin, 

upravo zato jer smo i ljeto dobro odradili, da su to tako nespremno dočekali. Kad 

imate paviljonski tip bolnice, 10 zasebnih zgrada, onda jednu isprazniti da vam je 

covid bolnica. Ne smještate covid bolnicu na jedan kat kirurgije. Nakon toga kad na 

kirurgiji bukne epidemije, jedan kat na internoj. Po meni je trebalo postupiti kao npr. u 

Zagrebu gdje je donesena odluka da će samo jedna bolnica biti covid bolnica, ostale 

se ne dira, kad se ta popuni ide se u dvoranu Arena. I ovo nije kritika nego sam da 

učimo iz onoga što smo prošli i da na tom iskustvu gradimo budući sustav. Liječnici i 



sestre su odradili odličan posao i na tome im čestitam i zahvaljujem – rekao je 

Stričak. 

 

– Smatram da svi ministri i zastupnici koji su se cijepili, cijepili su se zato da pokažu 

ili uliju sigurnost građanima da je to dobro. I između ostalog svjedočimo da je veliki 

broj građana spreman se cijepiti – nastavio je. 

 

– Na državnoj razini za covid mjere za očuvanje radnih mjesta potrošeno je oko 13 

milijardi kuna, od toga 9,3 milijardi kuna direktno za očuvanje radnih mjesta. Kad 

govorimo o području Varaždinske županije te mjere je koristilo je 43.240 radnika u 

iznosu od 337,6 milijuna kuna što je zaista puno i smatram da je zbog tih mjera 

nezaposlenost skoro pa na razini od prije od godinu dana, negdje oko 4% - kazao je 

Stričak. 

 

O potresu 

 

– Vi nemate države na ovom svijetu ili je barem ja ne znam koja može sanirati štetu 

od potresa unutar dan, dva. Ne znam ni onu koja to može u tjedan, dva, a bome i ako 

hoćete niti u mjesec, dva. No, trebalo bi to malo bolje organizirati. U Saboru sam dao 

prijedlog da Crveni križ, koji je udruga građana, zbog čega svi oni koji su voljni 

pomoći i volontirati, a svako može na neki način pomoći, se ne bi tamo prijavili da se 

ima evidencija, da im se da iskaznica, da mogu doći i pomoći organizirano. Na taj 

način bi to bilo daleko organiziranije i imalo veći efekt – rekao je Stričak koji se 

osvrnu i na migrantsku krizu. 

 

– Da se nisu pojavili ovi stručnjaci od europarlamentaraca iz Italije ne bi se ni znalo 

da je migrantska kriza još uvijek prisutna. To je zaista zanimljivo da 

europarlamentarci iz jedne Italije pokušavaju ući u jednu zemlju mimo graničnog 

prijelaza. Zanima me koja je procedura ako se to uradi na području Italije. To je živi 

bezobrazluk, međutim kod nekih naših kolega političara i to je palo na plodno tlo – 

kazao je. 

 

Stričak je i u Povjerenstvu za nabavu borbenih aviona. 

 



– Nabava aviona nije nova priča, to traje već godinama. Hrvatska je dosad u dva 

navrata nakon Domovinskog rata prišla remontu postojećih migova, njima 2024. 

ističe rok trajanja i naravno da smo pokrenuli već drugi proces nabave borbenih 

zrakoplova. Hrvatska kao međunarodno priznata suverena država mora štiti svoj 

zračni prostor, a to može na dva načina, ili platiti nekom od susjeda, ili imati svoje 

zračne snage, a ja sam za to da imamo svoje vlastito zrakoplovstvo – istaknuo je 

Stričak. 

 

O Ivančici 

 

– Projekt Ivančice je jedna odlična inicijativa kojoj smo zasad dali jednoglasnu 

potporu neovisno o političkoj opciji. To je jedan dobar prijedlog koristan ne samo za 

građane Ivanca nego i cijelog sjevera Hrvatske koji zasad nema park prirode – rekao 

je Stričak. 

 

– U nacionalnoj strategiji do 2030. postavljate ciljeve gdje želite vidjeti državu za 10 

godina, a tu će se donijeti još minimalno 70 strategija niže razine, planova, programa 

i tu je daleko bitnije da se točno s imenom i prezimenom zavrte naši projekti, 

investicije i planovi i tu treba djelovati – dodao je. 

 

O vatrogascima 

 

– S varaždinskim vatrogascima sam održao prijem u Saboru i razgovarali smo o 

novom zakonu o vatrogastvu. On je izglasan i stupio je na snagu. Razgovarali smo i 

o opremanju i osposobljavanju vatrogasaca i upravo sada svjedočimo tom 

opremanju. To je 13 vozila vrijednosti 12 milijuna kuna i sigurno da toliko u istoj 

godini nije bilo investicije u vatrogastvo – kazao je. 

 

Nastavio je da najveće investicije zasada dolaze preko Hrvatskih voda. 

 

– To su Aglomeracije – dvije se grade, a ostalih pet je u pripremi. Vrijedne su oko 2 

milijarde kuna. Isto tako obnova od poplava – u ludbreškom djelu radili bi se nasipi, a 

u ivanečkom i lepoglavskom će se graditi retencije, procjena vrijednost između 220-



250 milijuna kuna, a 5 milijuna kuna izdvojeno je za izgradnju vodoopskrbe – rekao je 

Stričak. 

 

– Trakošćansko jezero će ipak malo morati pričekati je kod nas su propisi takvi da si 

svatko može dozvoliti doslovno svašta, stigle su tužbe, žalbe na postupak oko 

nabave tako da još će Trakošćan imati par mjeseci vodu nakon čega slijedi 

ispuštanje jezera – najavio je. 

 

– Ulaganja u zdravstvo su nikad bolja, kada zbrojimo sve energetske obnove u 

sklopu Opće bolnice Varaždin, izgradnja hitnog bolničkog prijema, dnevne bolnice, 

zgrade palijativne skrbi u Novom Marofu, nabava vozila, financiranje studija 

specijalizacije za liječnike, u Varaždinskim Toplicama niz energetskih obnova i sad 

izgradnje spinalnog centra, tu govorimo o nekih 620 milijuna kuna investicija u 

zdravstvo, nikad toliko u povijesti, a tko je za to zaslužan neka procijene građani – 

rekao je. 

 

Ovih dana počinje izgradnja spomen obilježja za 37 poginulih i nestalih policajca iz 

PU Varaždin tijekom Domovinskog rata i do 1.5. bi to moglo biti završeno. 

 

– FOI 2 jedan je od kapitalnih projekata za Sjever Hrvatske i poduzet ćemo sve da se 

to u ovom mandatu i izgradi – poručio je Stričak. 

 

– Brza cesta Varaždin-Ivanec-Lepoglava-Krapina nadamo se da će se prvi dio trase 

riješiti do kraja, ako ne do kraja onda početkom iduće godine ide natječaj za prvi dio 

te trase, a to je od Varaždina do Tužna, do ciglane. Svakako će brza cesta u 

mandatu ove Vlade biti započeta s izgradnjom – kazao je. 

 

O strankama 

 

– Žao mi je zbog toga što se događa u HSS-u, to je jedna povijesna hrvatska stranka, 

za svu trojicu kolega koji su napustili stranku smatram da su dobri i kvalitetni ljudi i 

žao mi je da su došli do toga da moraju napustiti svoju stranku ili što se već dogodilo, 

ne bih u odnose drugih stranaka – rekao je. 

 



– A kad govorimo o SDP-u, uz SDP vam je u Varaždinu uvijek sve zanimljivo. 

Prozivaju sve i svakoga za kriminal i korupciju, a nakon toga podnose tužbu 

Ustavnom sudu da li nam treba kazneni sud. Oni doslovno pitaju Ustavni sud da li je 

potrebno voditi borbu i korupciju na visokoj razini. To je razina politike gdje su veliki 

iznosi, a oni pitaju da li treba, oni se čude tome, oni bi sve stopirali. Zato jer sve 

najzvučnije afere koje su se u Varaždinu događale bile su vezane uz SDP – dodao 

je. 

 

– Kada govorimo od 31 godini rada i djelovanja HDZ-a bitno je naglasiti kad govorimo 

o državnoj razini da su svi ciljevi unutarnjopolitički i vanjskopolitički ostvareni pod 

vodstvom HDZ-a. Znači hrvatska samostalnost, neovisnost vodio je HDZ. Potom, 

pobjeda u Domovinskom ratu vodio je HDZ. Kada govorimo u ulasku u euroatlantske 

asocijacije opet pod vodstvom HDZ-a i NATO i EU. Uglavnom vanjskopolitičke ciljeve 

smo sve ostvarili upravo pod vodstvom HDZ-a. Da se razumijemo, ja ne smatram da 

su za to samo zaslužni HDZ-ovci, ja govorim o vodstvu državnom koje je tad bilo. Za 

to su zaslužni svi građani koji su bili tu i pomogli na bilo koji način da mi te ciljeve 

ostvarimo – rekao je. 

 

M Kad govorimo o Varaždinskoj županiji upravo najveće investicije su vođene upravo 

za vrijeme i pod vodstvom HDZ-a – Autocesta Zagreb-Goričan i Slobodna zona 

Varaždin započeli su za vrijeme župana Mlinarića, a upravo ta poduzetnička zona bio 

je jedan ogledni primjerak za izgradnju u sredinama u kojima su HDZ-ovi dužnosnici 

Jalžabet i Kneginec. Zbog toga imamo toliko veliku zaposlenost i toliko veliki izvoz, a 

to je najbitnije. Koliko vam je jako gospodarstvo, toliko možete odvojiti za 

obrazovanje, znanost, zdravstvenu skrb, socijalu, kulturu, sport i sve ostalo – 

naglasio je Stričak. 

 

O lokalnim izborima 

 

– HDZ po anketama nikad nije dobio izbore. Za prošle parlamentarne ankete: SDP 

10, HDZ 3 i jedan kome dođe. Rezultat je bio sasvim drugačiji. SDP je umjesto 10 

osvojio 6, HDZ umjesto 3 osvojio je 5 i još tri mandata Reformisti, Domovinski pokret 

i HNS. Nama ankete uvijek daju manje. Sad imamo veliki problem. Dobro stojimo u 



anketama, iznad svih očekivanja. Odlučili smo napraviti još jedan red anketa pa 

ćemo donijeti odluku s kim i kako – završio je Stričak. 


